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1. 家長帳戶 

Parent Account  

1.1 主頁 Home 

主要的功能是簡介提名或註冊程序，以及查詢香港資優教育學苑網上提名平台的相關問題。 

The main function is to introduce the nomination or registration procedures, and submit enquiry 

about Online Nomination Platform to HKAGE.  

 

 

. 

. 

 
 

 

⚫ 右上角會顯示每階段的截止日期及時間，你必須在此日期前完成程序。 

Deadline of each phase is showed on the top right corner, you must finish the process 

before the deadline. 
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⚫ 如有查詢，請在方格內輸入相關資料，然後按 【送出 Submit】。你亦可致電 3940 0101 或

電郵至 sss@hkage.org.hk 與我們聯絡。 

For enquiries, please input the details in the enquiry box and then click “送出 Submit”. You 

may also contact us at 3940 0101 or email sss@hkage.org.hk . 

 

 

 

1.2 提名階段 Nomination 

1.2.1 提名表格 Nomination Form 

1.2.1.1 提名表格 > 提名表格(家長)  Nomination Form > Nomination Form (Parent) 

第一步：填寫「提名表格 - 甲部」。 

於報讀網上甄選課程時，已收集部分個人資料，並預先填好於提名表格，你需要查閱資料是否正

確，並完成其他剩餘部分。 

部分資料（以灰色背景顯示）不能透過網上提名平台更正，請致電 3940 0101 或電郵至 

sss@hkage.org.hk 與我們聯絡，以作出更正。 

 

Step 1:  Fill in “Nomination Form – Part A”. 

Some of the personal information has been collected when you applied for the Online Screening 

Programmes, and pre-filled in the nomination form. You need to double check if the information 

is correct and complete the rest of the nomination form.  

 

Some of the information (shown in grey background) cannot be amended through the online 

nomination platform. For amendments, please contact us at 3940 0101 or email 

sss@hkage.org.hk . 

mailto:sss@hkage.org.hk
mailto:sss@hkage.org.hk
mailto:sss@hkage.org.hk
mailto:sss@hkage.org.hk
mailto:sss@hkage.org.hk
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第二步：填寫「提名表格 - 乙部」。 

請填寫下列資料及上載相關文件（檔案大小上限: 2MB; 格式: JPEG 或 PDF） 

1. 上一個學年(全年)的學校成績表副本（必須提交） 

2. 最多三項學生最具代表性成就的電子版證明文件 

3. 電子版智力評估報告 

 

Step 2:  Fill in “Nomination Form – Part B”. 

Please fill in the below information and upload relevant documents (Maximum file size: 2 MB; 

format: JPEG or PDF) 

1. Softcopies of the school reports in the previous school year (full year) (Compulsory) 

2. At most 3 significant achievements with softcopies of supporting documents 

3. Softcopies of intellectual assessment reports 
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第三步：填寫「提名表格 – 丙部」。 

可選擇提交創意作品，以展示學生的能力或潛能。 

 

創意作品類型 

 

作品簡介 

⚫ 文字描述不多於 500 字 

⚫ 如作品為音效、影片（不超過 1

分鐘），請提供共享檔案鏈結 

上載檔案 

（檔案大小上限: 2MB;  

格式: JPEG 或 PDF） 

i. 創意寫作 (故事、詩詞、

歌詞、劇本...等等) 

簡介： 

必須填寫 

 

共享檔案連結（完整文本、影片）： 

按需要填寫 

完整文本： 

按需要上載 

ii. 研究報告 

iii. 科學/工程/科技發明 簡介： 

必須填寫 

 

共享檔案連結（音效、影片）： 

按需要填寫 

發明／作品之相片： 

按需要上載 

iv. 藝術作品 

v. 非學術範疇的表現 

 

Step 3:  Fill in “Nomination Form – Part C”. 

You may submit a creative work (in the means of audio, video, word, pictorial format, etc.) 

demonstrating student's ability/potential, for example: 

 

Types of creative work 

 

Brief Description 

⚫ brief introduction in written 

form (not more than 500 

words) 

⚫ audio/video (not more than 1 

minute, please provide via a 

sharable link) 

Upload File 

(Maximum file 

size: 2 MB; 

format: JPEG or 

PDF) 

i. Creative writing (story, poem, 

song, script, etc.) 

Brief introduction: 

Compulsory 

 

Sharable link (full document/ 

video): 

Optional 

Full document: 

Optional 

ii. Research study reports 

iii. Science/Engineering/Technology 

inventions 

Brief introduction： 

Compulsory 

 

Sharable link (audio/ video): 

Optional 

Photo: 

Optional 

iv. Artworks 

v. Non-academic performance 
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第四步：填寫「提名表格 – 丁部」。 

請填寫下列資料及上載相關文件（檔案大小上限: 2MB; 格式: JPEG 或 PDF） 

⚫ 請根據家長對獲提名學生的觀察及認識，具體列出獲提名學生的資優特質或潛能。（必須填

寫） 

⚫ 最多三項電子版的其他補充資料。 

 

Step 4:  Fill in “Nomination Form – Part D”. 

Please fill in the below information and upload relevant documents (Maximum file size: 2 MB; 

format: JPEG or PDF) 

⚫ Please provide parent's observation and understanding of the gifted qualities or potential of 

the Student Nominee. 

⚫ At most 3 softcopies of additional information. 

 

 
. 

. 
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1.2.1.2 提名表格 >聲明  Nomination Form > Declaration Statement  

第五步：完成「獲提名學生及合法監護人聲明」及提交提名表格 

完成「獲提名學生及合法監護人聲明」之後，按「提交報名」提交提名表格。在提名限期前，透

過「學校提名」的學生可以聯絡學校統籌人更改提名表格，而透過「自身提名」的學生則可以自

行更改。 

Step 5:   Completing the "Declaration Statement – Student Nominee and Legal Guardian" 

and Submit Nomination 

After completing the "Declaration Statement – Student Nominee and Legal Guardian", click 

"Submit Nomination" to submit the nomination form. Before the nomination deadline, you can 

contact School Coordinator to update the nomination form if you are nominated by school. If you 

are under self nomination, you can update the form by yourself. 

 

 
填寫個人資料收集意願  

Fill in Personal Data Collection Consent 
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按「提交報名」提交提名表格   

Click "Submit Nomination" to Submit the Nomination Form 

 
成功提交提名表格 

Successfully Submitted the Nomination Form 

 

 
收到電郵確認提名通知 

Receive Email of Nomination Submission Acknowledgement 

 

⚫ 在提名階段結束後至結果公佈前的期間，你仍可登入檢視已提交之提名表格，但不可作任何

修改。 

You can still login to check the nomination form after the Nomination deadline and before 

the Result Announcement date, but you cannot make any amendments. 
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1.3 忘記密碼 Forgot my password 

如果需要重設密碼，你可要求系統向你發送連結來重設。 

If you need to reset password, you can request the ONP to send a link to reset it. 

 

第一步：於登入版面，按“忘記密碼 Forgot my password”. 

Step 1:   Click “忘記密碼 Forgot my password” in the login page. 

 
 

第二步：輸入登入名稱，按“Submit”.  

Step 2:  Enter username e.g. 202XXXXX and click “Submit”. 

 
 



Copyright ©  2022 The Hong Kong Academy for Gifted Education 

All rights reserved  Page 13  of 14 

 

 

 

第三步：檢查你的收件箱是否收到重設密碼電郵，並按“Reset your password” 的連結. 

Step 3: Check your inbox for a password reset email and click the link “Reset your password”. 

  
 

  

已送出重設密碼電郵 

Password reset email sent 
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第四步：輸入新的密碼，並再次輸入此密碼以作確認，然後按 “Change”. 

Step 4: Enter a new password and re-type this password to confirm. Then, click “Change”. 

 

 
 

– 完 – 

– End of Manual – 

成功重設密碼，請再次登入 

Password has been reset successfully. 

Please log in again.  

密碼必須為 8到 20個字符，當中須包含小寫字母、

大寫字母、數字和/或特殊字符的組合。僅包含字母

或數字的密碼不被接受。 

The password must contain 8 to 20 characters, and 

with a mix of lowercase letters, uppercase letters, 

numbers, and/or special characters. Passwords 

containing only letters or only numbers are not 

accepted. 

 


